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Pan Maciej Borkowski
Radny Rady Miasta Hajnówka

W odpowiedzi na Pana wniosek z dnia 27 grudnia 2017 roku informuję, że w chwili

obecnej pilotaż systemu EZD prowadzony jest poprzez rejestrację korespondencji wpływającej do

Burmistrza  Miasta  Hajnówka,  natomiast  w  dalszym  ciągu  głównym  systemem  jest  system

tradycyjny postępowania z dokumentacją i wykonania czynności kancelaryjnych w Urzędzie Miasta

Hajnówka. Jednocześnie informuję,  iż istnieje możliwość załatwianie spraw przez mieszkańców

miasta poprzez tzw.  profil  zaufany na platformie e-PUAP (z możliwości tej  korzystają głównie

instytucje publiczne i przedsiębiorcy, sporadycznie interesanci). W chwili obecnej nie planujemy

wprowadzenia system EZD jako systemu prowadzenia dokumentacji w Urzędzie Miasta Hajnówka.
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